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Onderwerp: Reactie op bijgevoegde brief gemeente

Geachte fractievoorzitters,

Onder verwijzing naar de bijgevoegde brief van de gemeente wil ik het 
volgende opmerken. Deze brief is opgenomen in de Rubriek C van de 
ingekomen stukken voor de a.s. raadsvergadering. De brief is echter 
gedateerd 17 september 2017(!) en handelt over een ingezonden bezwaar van 
een 50-tal ondernemers van meer dan een jaar geleden. Waarom deze brief na 
een jaar op uw agenda wordt geplaatst is mij niet duidelijk. Tenzij het 
college u nog eens het verspreiden van “onjuiste” informatie van mijn kant 
onder de aandacht wil brengen. In die brief wordt namelijk de informatie 
aangevochten over een sluiting van de spoorwegovergang gedurende twee



jaar, met name, dat dit door de gemeente nooit zou zijn aangekondigd. Ik 
kan u echter verzekeren, dat de projectleider, de heer Rentinck, deze 
mededeling wel degelijk heeft gedaan. Ik heb daarom gemeend deze 
ingrijpende informatie aan de door mij vertegenwoordigde ondernemers door 
te moeten geven. Door deze sluiting wordt de bereikbaarheid van bedrijven 
vanzelfsprekend verslechterd, immers er moet tijdens de aanleg van de 
tunnel volgens de aangekondigde plannen flink worden omgereden. De 
gemeente doet nu met deze brief voorkomen, dat de bereikbaarheid wordt 
gegarandeerd. Daarmee wordt echter gedoeld op de directe toegang van 
bedrijven vanaf de aanliggende weg. Dat is vanzelfsprekend geheel iets 
anders dan de bereikbaarheid via de weg van de oostzijde naar de westzijde 
vv van het station. De bezwaren van de ondernemers zijn met deze brief dus 
in het geheel niet weggenomen. Evenmin na een bijeenkomst met het college 
op 15 maart 2018. De doorlopende ontkenning en bagatellisering door het 
college van zorgen van de ondernemers zijn zonder meer beschamend te 
noemen.
Het leek me goed u dit nog te melden, te meer, omdat de gemeente mij 
herhaaldelijk beticht en dit breed verkondigt, van het verspreiden van 
“onjuiste'1 informatie.

Met vriendelijke groeten,

G.M. Ligthart


